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Evaluering av styret i Maritech Community 

Vi er enige om at vi ønsker styremedlem som representerer bredden av brukerne 
våre og med kunnskap om systemene våre. Dette for å kunne ha gode diskusjoner 
rundt potensielle forbedringer. Ved valg av fremtidige styremedlemmer vil vi følge 
det som er oppført i vedtektene (Maritech kommer med forslag til hvilke nye 
styremedlemmer som kan være aktuelle, styremedlemmene får så komme med sine 
tanker om dette). I november 2024 vil nåværende styremedlem vært delaktige i 2år 
og det kan åpnes opp for nye medlemmer.  
 
 
Styret sitt fremtidige mandat: 

• Være en sparringspartner til kundedagene – det er et ønske å være med og 
forme innhold. Fremme Community ved å sette opp stand? Hvem er vi og hva 
er formålet med det vi gjør. 

• Interessemøtet: være en sparringspartner når det kommer til planlegging. Alle 
innspill til interessemøtet burde dog veie like tungt og baseres på antall 
stemmer  

 
Evaluering av første interessemøte 

Vårt «hvorfor» da vi startet opp Community: lage en arena for konstruktive innspill 
og diskusjon. Dette opplevde vi at vi lyktes med basert på styremedlemmenes egne 
erfaringer og tilbakemeldinger vi har fått i ettertid. 
 
Format 
Formatet ble også godt tatt imot. Vårt mål med felles intro var å gi en oppdatering fra 
vår produktavdeling som er relevant på tvers av vertikalene. Vi ser at introen under 
første møte ble sjømattungt, og tar med oss dette ved planlegging av neste møte 
7.februar. 
Videre diskuterer vi hvordan man har mye til felles på tvers av vertikalene og 
viktigheten av å skape synergi mellom sjømat og logistikk. Foreløpig konklusjon: vi 
fortsetter med felles intro til vi har et bedre beslutningsgrunnlag.  

 
 
Innspill til neste møteagenda  
Som forslag til en forlengelse av felles agenda på et fremtidig interessemøte: «Best practice» 
Maritech Support: 

• Hva gjør du hvis det det er en kritisk sak som brenner? 
• Hva gjør du hvis du har forslag til forbedringer for produkt og funksjonalitet? 
• Bruk av Jira 

 
Frida tar opp dette internt for diskusjon.  



Annet 
Ønske om tettere oppfølging etter prosjektimplementering (pilot) 
Marianne opplevde at det ble brått stopp med oppfølging etter endt pilotprosjekt. 
Under prosjektet hadde hun direkte kontakt med Petter (utvikler og produkteier av 
Maritech TMS) bla gjennom en egen teams chat. Etter endt prosjekt og overgang til 
jira ble dette en stor flaskehals. Dette gjelder spesielt når ting henger i systemet og 
en prosess er tidskritisk- Hun har videre forslag om å ha en check-in etter 6mnd hvor 
man har mulighet til å gjennomgå bugs, forslag til forbedringer og prioriteringer, og 
at et slikt pilotprosjekt kanskje kunne hatt en lengre varighet.  
 
 
Årshjul for møte- og aktivitetskalender 2024: 

• Andre Interessemøte: 7.februar 
• Styremøte Maritech Community: 14.februar  
• Styremøte i forbindelse med kundedager: tirsdag 28.mai 
• Kundedager: 29.-30.mai 

 
Presentasjoner – Maritech 
I tillegg til selve styremøtet var det lagt opp til to produkt-sesjoner ila dagen.  
1. Grieg Supply Chain: vi fikk en gjennomgang av produktstatus av Joan.  
Formål:  

1. Koble eksportør med transportør for å samarbeide og utveksle data og 
dokumenter 
2. Forbedre datakvalitet, kostnadskontroll, transportutnyttelse og 
arbeidsprosesser 
3. Forenkle planlegging, ledelse og sikkert samarbeid på tvers av 
forsyningskjeden 
 

 
 

2. Analytics: Utrulling av Analytics 2.0 skjer i løpet av januar 2024 og vi diskuterte 
hvordan man best mulig kunne levere ny løsning og hvor lenge begge versjoner 
burde ligge tilgjengelig før gamle rapporter blir slettet. For å lykkes med en enkel 
og oversiktlig overgang vil vi starte med noen pilotkunder som vil være med å 
forme leveransen over nyttår.  


